

# Happy 30th Birthday, JET EXECUTIVE!

*„When everything seems to be going against you, remember that the airplane takes off against the wind, not with it“. (Henry Ford)*

As Henry has even recognized it back in the early days: Maintaining in the aviation business goes along with a lot of headwind and even turbulences once in a while... Therefore we are even more proud to celebrate 30 years of Jet Executive on this present day.

We started as a professional Broker company, established Home Bases in Düsseldorf, Frankfurt and Munich, purchased our own airplanes, enlarged our fleet over the years, trained many flight & ground operation teams, and performed Executive, Cargo, Governmental and Medical flights over all these years until we found our niche market of operating worldwide Air Ambulance flights.

Our achievements and successful history would have never been possible without the founder of our company, Mr. Ringelmann, who still remains the CEO today and who taught us to resist all turbulences in order to remain successfully in the market.

In the name of the whole team – Thank you and Happy Birthday!



# Herzlichen Glückwunsch zum 30-jährigem Jubiläum, JET EXECUTIVE!

*„When everything seems to be going against you, remember that the airplane takes off against the wind, not with it.“ (Henry Ford)*

Selbst in der damaligen Zeit, hat Henry es schon richtig erkannt: Um in der Luftfahrt bestehen zu können, muss man sowohl dem Gegenwind, als auch von Zeit zu Zeit einigen Turbulenzen standhalten. Umso mehr sind wir am heutigen Tage stolz, 30 Jahre Jet Executive Geschichte schreiben zu dürfen.

Wir haben als professioneller Broker begonnen, Standorte in Düsseldorf, Frankfurt und München etabliert, unsere eigenen Flugzeuge beschafft, unsere Flotte über die Jahre erweitert, zahlreiche Flug- und bodengebundene Besatzungen ausgebildet, sowie unzählige Executive, Cargo, Regierungs- und medizinische Flüge in all den Jahren operiert, bis wir unseren heutigen Nischenmarkt gefunden haben: Die Durchführung weltweiter Ambulanzflüge.

Unsere Errungenschaften und Erfolge wären ohne den Gründer unseres Unternehmens und heutigen Geschäftsführers, Herrn Ringelmann, nicht möglich gewesen. Von ihm haben wir gelernt, dass man all den Turbulenzen trotzen muss, um erfolgreich am Markt bestehen zu können.

Im Namen des gesamten Teams – Herzlichen Dank und Happy Birthday!

